
Dotaz č. 1 k bodu č. 2 Pořadu jednání  

na VH společnosti Vodovody a kanalizace Pardubice, a.s. konané dne 19.6.2025  

1. Má naše společnost zpracován business plán, na jaké období, kdy byl schválen a kdy se bude 

schvalovat nový?  

Ano, jedná se o roční plán – kalkulaci, které je každoročně schvalován představenstvem.  

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025. 

2. Existuje v naší společnosti plán disvestic? Pokud ano můžete nás s ním seznámit?  

Pojem disvestice není znám, ale pokud bylo namysli divestice, tak společnost nemá plán, jelikož se s 

ničím takovým zatím nepočítalo. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025. 

3. Schválení strategických cílů spadá do kompetence VH. Máme nějaký takový materiál, kdy byl 

schválen?  

Je na dnešním programu jednání v bodě č. 5. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025. 

4. Byla provedena ekonomická analýza, studie proveditelnosti, rozpočty a výpočet návratnosti 

IRR a NPV? 

Ekonomická analýza je prováděna vždy před zahájením akce, kdy se zjišťují ekonomické požadavky. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025. 

5. S jakými zdroji se počítá při realizaci ( kolik z V+S, odpisy, dotace, úvěry, spolufinancování 

obcí apod.)? 

Počítáme se všemi uvedenými zdroji, jak uvádíte, a je uvedeno ve výroční zprávě. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025. 

6. Specifikujte položkově seznam investic (staveb) zařazených či aktivovaných do investic v roce 

2024, včetně specifikace jejich celkové pořizovací hodnoty, včetně projektů a dalších nákladů? 

V příloze č. 1 naleznete položkový seznam. 

7. Specifikujte seznam hmotného movité majetku či jejich soubory zařazené v roce 2024, včetně 

hodnoty a odpisové sazby?  

Seznam hmotného majetku - Příloha č. 2  

Likvidace nepotřebného majetku 583 tis. Kč, specifikujte seznam s částkami a jakým stylem byl 

majetek likvidován? Pokud byl majetek prodáván, za kolik a jak byla zajištěna tržní cena?  

Seznam majetku je uveden v Rozboru hospodaření 2024, způsob likvidace viz příloha č. 3 

Akcionář : Ing. Jaroslav Licehamr 

  

Převzal: Hod: 

  

 

 



 

Dotaz č. 1 k bodu č. 3 Pořadu jednání  

na VH společnosti Vodovody a kanalizace Pardubice, a.s. konané dne 19.6.2025  

1. Máme schválený plán financování obnovy a požadavky vyplývající z platných právních 

předpisů? Na jak dlouho? Můžete jej akcionářům předložit? Jak jsou v tomto plánu zachyceny zdroje 

financování? Kolik z vodného a stočného, kolik z úvěrů, kolik z dotací a kolik ze zisku? 

Schválený aktualizovaný plán financování obnovy je každoročně vypracován. Je to kalkulace vodného 

a stočného. Jeden ze zdrojů financován je fond obnovy. 

2. Můžete předložit plán obnovy na další roky a jeho zapracování do tvorby fondu obnovy? 

Schválený aktualizovaný plán financování obnovy. Využití fondu obnovy jako jednoho ze zdroje 

financování obnovy, viz stanovy. 

3. Vytváří naše společnost řádné účetní rezervy na opravu a obnovu, dle zákona o účetnictví č. 

563/1991 Sb., v jeho platném znění, zákona č. 593/1992 Sb., o rezervách pro zjištění základ daně z 

příjmu ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon o rezervách"), či českých účetních standardů? 

Společnost dle zákona č. 593/1992 tvoří opravné položky k pohledávkám za dlužníky v insolvenčním 

řízení a k nepromlčeným pohledávkám, ostatní rezervy na obnovu nevytváří.  

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025.      

     

4. Pokud ne, proč tak společnost nepostupuje? Lze totiž vytvořit jak daňově uznatelné rezervy, 

které snižují základ daně z příjmů, tak i daňově neuznatelné dle zákona o daních z příjmů. 

Tato problematika je aktuálně řešena s daňovým poradcem. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025. 

5. Z vyhlášky č. 244/2021 Sb. ve znění od 1.1.2024 do 31.122025, kterou se mění vyhláška 

4282001 Sb., kterou se provádí zákon č. 274/2001 Sb o vodovodech a kanalizacích, vyplývá, že ust. § 

13 ukládá a určuje: 

„Za účelem vykazování tvorby rezervy finančních prostředků se nově požaduje zřízení samostatného 

bankovního účtu, který může být pro tvorbu finančních prostředků na obnovu vodovodů a kanalizací 

u jednoho vlastníka společný. Veškerá obnova vodovodů a kanalizací musí být financována z tohoto 

samostatného účtu, s výjimkou financování obnovy z úvěrů, dotací a případně z účtu vytvořeného 

podle zákona č. 593/1992 Sb., zákon o rezervách pro zjištění základu daně z přUmu, ve znění 

pozdějších předpisů, a v souladu se zákonem č. 218/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech a o změně 

nekterých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů." Doplňující informace o skutečné 

tvorbě a čerpání finančních prostředků na obnovu vodovodů a kanalizací, proto mohou tvořit např. 

smlouvy o poskytnutí úvěru, smlouvy o poskytnutí dotace, seznam realizovaných akcí obnovy s 

vyčíslením vynaložených nákladů, apod. 

Proč naše společnost ve své koncepci nepočítá s tvorbou těchto rezerv? Máme takovýto samostatný 

účet, kolik je na něm financí? 

Výše uvedený odkaz není v souladu s žádným platným právním předpisem. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025. 



6. Bude vedení společnosti provádět analýzu možností a proveditelnosti investic, obnovy a 

oprav, včetně jejich financování na další rok? 

Ano, analýzy se provádí vždy před investičními akcemi.  

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025. 

7. Kde v materiálech na VH v budoucnu nalezneme specifikaci a výpočet koeficientu „D"? Kdo 

výpočet provádí a kdo jej stanovuje či určuje? 

Nalezneme ve stanovách společnosti. Výpočet provádí účetní systém. Stanovuje Představenstvo. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

8. Kde v materiálech na VH v budoucnu nalezneme specifikaci a výpočet koeficientu „O"? Kdo 

výpočet provádí a kdo jej stanovuje či určuje? 

Uvádí se ve stanovách, a je uvedeno v příloze účetní závěrky str. 31 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

9. Kde v materiálech na VH v budoucnu nalezneme specifikaci a výpočet koeficientu „M"? Kdo 

výpočet provádí a kdo jej stanovuje či určuje? 

uvádí se ve stanovách, a je uvedeno v příloze účetní závěrky na str. 29 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

10. Kde bude možno nalézt a zjistit oficiální a veřejnou informaci o výši součtu celkové hodnoty 

společností obdržených dotačních prostředků, o které byla ve smyslu příslušných ustanovení právních 

předpisů snížena vstupní cena hmotného majetku? 

Na internetových stránkách poskytovatele dotace. V každé výroční zprávě jsou informace o aktuální 

stavu předpisu a skutečném čerpání dotace, a to v Příloze k účetní závěrce za dvě ukončená 

kalendářní období ( Účetní závěrka sestavená dle CAS)      

            

11. Kde bude možno nalézt informaci kolik obdržela naše společnost dotačních prostředků, o 

které byla ve smyslu příslušných ustanovení právních předpisů snížena vstupní cena hmotného 

majetku, období od založení společnosti? 

Suma investičních dotací je za posledních 10 let, tj. cca od roku 2014 částka 797 mil. Kč. Seznam 

dotací v příloze č. 4. 

12. Kde bude možno nalézt a zjistit oficiální a veřejnou informaci o výši částky vykázané v účetní 

závěrce společnosti zpracované ke konci účetního období, ve kterém byl rozdělovaný zisk dosažen, 

jako položka "Úpravy hodnot dlouhodobého nehmotného a hmotného majetku — trvalé? 

Naleznete ve Výroční zprávě na str. 31 ve Výkazu zisku a ztrát v plném rozsahu ve výroční zprávě v 

části Příloha k účetní závěrce (Účetní závěrka sestavená dle CAS). 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 a doplněno. 

13. Kde bude možno nalézt a zjistit oficiální a veřejnou informaci o částce vykázané v účetní 

závěrce společnosti zpracované ke konci účetního období, ve kterém byl rozdělovaný zisk dosažen, 

jako položka "Dlouhodobý hmotný majetek (brutto)? 

Naleznete ve výroční zprávě na str. 29. v Rozvaze v plném rozsahu ve výroční zprávě v části Příloha k 

účetní závěrce (Účetní závěrka sestavená dle CAS) 



Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 a doplněno. 

 

14. Kdo bude stanovovat výši přídělu další části dosaženého zisku, nebo snížení přídělu, za 

účelem investiční výstavby, dle §, 50b? Bude to navrhovat představenstvo? 

Ano, bude to navrhovat představenstvo společnosti. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

  

14. Kdo bude stanovovat výši přídělu další části dosaženého zisku, nebo snížení přídělu, za 

účelem investiční výstavby, dle §, 50b? Bude to navrhovat představenstvo? 

Ano bude navrhovat představenstvo 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

15. Vzhledem ke skutečnosti, že v případě schválení této změny stanov dojde ke zhoršení až 

omezení akcionářských páv na podíl na zisku, jakož i na řízení společnosti, učiní naše společnost 

povinnou veřejnou nabídku převzetí akcií, akcionářů jež nebudou mít zájem, vzhledem k omezení 

práv, dál setrvávat ve společnosti? Učiní jí za spravedlivou hodnotu protiplnění (fair value) ? 

V současné době se zpracovává znalecký posudek k výkupu vlastních akcií. Je uvedeno výroční zprávě 

na straně č. 5. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025. 

 

16. Je představenstvu známa skutečnost, že po omezení rozdělování zisku stanovami a omezení 

či zhoršení postavení akcionáře, bude muset společnost odkoupit od akcie akcionářů, jež budou 

hlasovat „PROTI", ZDRŽÍ SE" či nebudou hlasovat pro takovou změnu stanov? 

V současné době se zpracovává znalecký posudek k výkupu vlastních akcií. Je uvedeno výroční zprávě 

na straně č. 5. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

Akcionář : Ing. Jaroslav Licehamr 

  

Dotaz č. 1 k bodu č. 5 Pořadu jednání  

na VH společnosti Vodovody a kanalizace Pardubice, a.s. konané dne 19.6.2025  

1. Představenstvo společnosti zpracovalo strategické cíle od 2025 — 2055, proč je materiál 

zpracován na tak dlouhé období? Kdo z členů představenstva bude v roce 2055 ve funkci a může se 

za tyto cíle postavit? 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

2. Proč materiál pracuje s obecnými, neurčitými a nesrozumitelnými tezemi, které mají být v 

budoucnosti zneužity pro obcházení zákona a rozdělování zisku? 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

3. Proč materiál neobsahuje ekonomickou analýzu cílů a studii s analýzou proveditelnosti, 

potřebnosti těchto cílů a jejich návratnosti? 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 



4. Vyjmenované strategické cíle v materiálu nejsou určité cíle ale pouze záměry, přání a ideje. 

Může společnost  

konkretizovat jednotlivé strategické cíle na období 2025 až 2030? 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

5. Jaké projekty budou v tomto období realizovány, byly někdy schváleny VH? 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

6. Co si máme konkrétně představit pod texty: 

-vybudování ? km dešťové kanalizace, co je otazník?  

-vybudování retenčních nádrží, kolik nádrží, kde? 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

Akcionář : Ing. Jaroslav Licehamr 

  

Převzal: Hod: 

Dotaz Č. 1 k bodu č. 7 Pořadu jednání  

na VH společnosti Vodovody a kanalizace Pardubice, a.s. konané dne 19.6.2025  

1. Máme schválený plán financování obnovy a požadavky vyplývající z platných právních 

předpisů na roky 2025 a další? Na jak dlouho? Můžete jej akcionářům předložit? Jak jsou v tomto 

plánu zachyceny zdroje financování? Kolik z vodného a stočného, kolik z úvěrů, kolik z dotací a kolik 

ze zisku? 

Schválený aktualizovaný plán financování obnovy je každoročně vypracován. Je to kalkulace vodného 

a stočného. Jeden ze zdrojů financován je fond obnovy. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

2. Jaký byl plán obnovy na rok 2024 a jak byl splněn? Jaký je plán obnovy na rok 2025 a co bylo 

již splněno? 

Plán na rok 2024 byl splněn, a na rok 2025 již plněn z 52% 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

 

3. Proč naše společnost nevytváří řádné účetní rezervy na opravu a obnovu, dle zákona o 

účetnictví Č. 563/1991 Sb., v jeho platném znění, zákona č. 593/1992 Sb., o rezervách pro zjištění 

základ daně z příjmu ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon o rezervách"), či českých účetních 

standardů? Proč tak společnost nepostupuje? Lze totiž vytvořit jak daňově uznatelné rezervy, které 

snižují základ daně z příjmů, tak i a daňově neuznatelné dle zákona o daních z příjmů. 

Odpovězeno v dotazu č. 1 k budu č.3 - společnost dle zákona č. 593/1992 tvoří opravné položky k 

pohledávkám za dlužníky v insolvenčním řízení a k nepromlčeným pohledávkám, ostatní rezervy na 

obnovu nevytváří. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

4. Z vyhlášky č. 244/2021 Sb. ve znění od 1.1.2024 do 31.122025, kterou se mění vyhláška 

428/2001 Sb., kterou se provádí zákon č. 274/2001 Sb o vodovodech a kanalizacích, vyplývá, že ust. § 

13 ukládá a určuje: 



„Za účelem vykazování tvorby rezervy finančních prostředků se nově požaduje zřízení samostatného 

bankovního účtu, který může být pro tvorbu finančních prostředků na obnovu vodovodů a kanalizací 

u jednoho vlastníka společný. Veškerá obnova vodovodů a kanalizací musí být financována z tohoto 

samostatného účtu, s výjimkou financování obnovy z úvěrů, dotací a případně z účtu vytvořeného 

podle zákona č. 593/1992 Sb., zákon o rezervách pro zjištění základu daně z příjmu, ve znění 

pozdějších předpisů, a v souladu se zákonem č. 218/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech a o změně 

některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů." Doplňující informace o skutečné 

tvorbě a čerpání finančních prostředků na obnovu vodovodů a kanalizací, proto mohou tvořit např. 

smlouvy o poskytnutí úvěru, smlouvy o poskytnutí dotace, seznam realizovaných akcí obnovy s 

vyčíslením vynaložených nákladů apod. 

Proč naše společnost ve své koncepci nepočítá s tvorbou těchto rezerv tak, že finanční prostředky 

budou uloženy na samostatný bankovní účet? Máme takovýto samostatný účet, kolik je na něm 

financí? 

odpovězeno v dotazu č. 1 k budu č.3 - Tato problematika je aktuálně řešena s daňovým poradcem. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

5. Proč předložená Výroční zpráva za rok 2024 a ani strategické cíle neobsahují přesné a určité 

informace o budoucích investicích, obnovách, opravách v roce 2025 a dalších? Proč neobsahuje 

kvantifikaci finančních prostředků pro jednotlivé investice, obnovy a opravy? 

Ve výroční zprávě na str. č. 16-17 jsou uvedeny určité informace o budoucích investicích. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

6. Proč vedení společnosti neprovedlo analýzu možnosti a proveditelnosti investic, obnovy a 

oprav, včetně jejich financování na rok 2025 a další? 

vedení společnosti provádí pravidelné analýzy před každou započatou investicí. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

7. Kde v materiálech na VH nalezneme specifikaci a výpočet koeficientu „D"? Kdo výpočet 

provedl a kdo jej stanovil či určil? A jak?  

odpovězeno v dotazu č. 1 k budu č.3 - nalezneme ve stanovách společnosti. Výpočet provádí účetní 

systém. Stanovuje Představenstvo. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

8. Kde v materiálech na VH nalezneme specifikaci a výpočet koeficientu „O"? Kdo výpočet 

provedl a kdo jej stanovil či určil? A jak?  

odpovězeno v dotazu č. 1 k budu č.3 - Uvádí se ve stanovách, a je uvedeno v příloze účetní závěrky 

str. 31 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

9. Kde v materiálech na VH nalezneme specifikaci a výpočet koeficientu „M"? Kdo výpočet 

provedl a kdo jej stanovil či určil? A jak?  

odpovězeno v dotazu č. 1 k budu č.3 - uvádí se ve stanovách, a je uvedeno v příloze účetní závěrky na 

str. 29 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

 

 



10. Kde nalezneme a zjistíme oficiální a veřejnou informaci o výši součtu celkové hodnoty 

společností obdržených dotačních prostředků, o které byla ve smyslu příslušných ustanovení právních 

předpisů snížena vstupní cena hmotného majetku? 

Suma investičních dotací je za posledních 10 let, tj. cca od roku 2014 částka 797 mil. Kč. 

     

11. Kolík obdržela naše společnost dotačních prostředků, za období od založení společnosti, dále 

v roce 2024 a 2025?  

Za rok 2024 jak je uvedeno ve výroční zprávě (15,7 mil. Kč) a v roce 2025 ve výši 3 mil. Kč k 31. 5. 

2025  

Suma investičních dotací je za posledních 10 let, tj. cca od roku 2014 částka 797 mil. Kč.Seznam 

dotací v příloze č. 4 

12. Kde nalezneme oficiální a veřejnou informaci kolik obdržela naše společnost dotačních 

prostředků, o které byla ve smyslu příslušných ustanovení právních předpisů snížena vstupní cena 

hmotného majetku, období od založení společnosti? 

Suma investičních dotací je za posledních 10 let, tj. cca od roku 2014 částka 797 mil. Kč.Seznam 

dotací v příloze č. 4 

13. Kde nalezneme oficiální a veřejnou informaci o výši částky vykázané v účetní závěrce 

společnosti zpracované ke konci účetního období, ve kterém byl rozdělovaný zisk dosažen, jako 

položka "Úpravy hodnot dlouhodobého nehmotného a hmotného majetku — trvalé?  

odpovězeno v dotazu č. 1 k budu č.3 - Naleznete ve výroční zprávě na str. 29. v Rozvaze v plném 

rozsahu ve výroční zprávě v části Příloha k účetní závěrce (Účetní závěrka sestavená dle CAS) 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

 

14. Kde nalezneme oficiální a veřejnou informaci o částce vykázané v účetní závěrce společnosti 

zpracované ke konci účetního období, ve kterém byl rozdělovaný zisk dosažen, jako položka 

"Dlouhodobý hmotný majetek (brutto)? 

 odpovězeno v dotazu č. 1 k budu č.3 - Ano bude navrhovat představenstvo 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

15. Kde nalezneme oficiální a veřejnou informaci jak byla stanovena výše přídělu další části 

dosaženého zisku, nebo snížení přídělu, za účelem investiční výstavby, dle § 50b? Bude to navrhovat 

představenstvo? 

Odpovězeno v dotazu č. 1 k budu č.3 - V současné době se zpracovává znalecký posudek k výkupu 

vlastních akcií. Je uvedeno výroční zprávě na straně č. 5. 

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

16. Byla zpracovaná analýze proveditelnosti a způsobu nejvýhodnějšího financování plánovaných 

investic z fondu rozvoje, S JAKÝM VÝSLEKEM, PŘEDEVŠÍM ZPŮSOBU FINANCOVÁNÍ. ( financování ze 

zdrojů - Odpisy, vodné stočné, úvěry, dotace apod.?  

Ano, vše  jak je uvedeno v dotazu.  

Odpovězeno na valné hromadě dne 19. 6. 2025 

 

Akcionář : Ing. Jaroslav Licehamr 

  



Převzal: Hod: 

Dotaz č. 1 k bodu č. 8 Pořadu jednání  

na VH společnosti Vodovody a kanalizace Pardubice, a.s. konané dne 19.6.2025  

1. Jaké jsou důležité důvody pro navyšování ZK nepeněžitými vklady? 

Ve zdůvodnění je uveden jediný důvod vkladů s odkazem na: „společnost zajistí komplexní správu a 

provozování majetku v souladu s ust. § 6 zákona 274/2001 Sb. o vodovodech a kanalizacích pro 

veřejnou potřebu." 

Ale § 6 zákona č. 274/2001 Sb., o vodovodech a kanalizacích, se zabývá oprávněním k provozování 

vodovodů a kanalizací. Konkrétně tento paragraf specifikuje, kdo je oprávněn provozovat vodovod 

nebo kanalizaci. Je to osoba, která má živnostenské oprávnění a je bud' vlastníkem vodovodu nebo 

kanalizace, nebo má s vlastníkem uzavřenou smlouvu, která ji k provozování opravňuje. 

V tomto ustanovení není uveden žádný důvod pro realizaci vkladů!!!! 

Společnost zajistí komplexní správu a provozování majetku v souladu se zákonem č. 274/2001 Sb., § 

6. Důvodem je efektivní správa infrastrukturního majetku. 

2. Proč je omezováno přednostní právo akcionářů na řízení společnosti a zachování si stejného 

obchodního podílu ve společnosti? 

Akcionář není při zvyšování základního kapitálu nepeněžitými vklady omezován, smyslem je umožnit 

efektivní navýšení základního kapitálu prostřednictvím infrastruktury vlastněné třetími osobami. 

Přednostní právo akcionářů upsat část nových akcií společnosti se týká zvyšování základního kapitálu 

společnosti, pokud je emisní kurz splácen v penězích, viz. ustanovení §484 odst. 1 ZOK. Zákona č. 

90/2012 Sb, v platném znění. 

3. Kdy byl vybudován infrastrukturní majetek jež má být vkládán, specifikujte dle obcí a měst? 

Infrastrukturní majetek byl převážně vybudován v období  od 2009 do 2024, blíže je vybudování 

majetku specifikováno v jednotlivých znaleckých posudcích, které byly a jsou k dispozici.  

4. Když naše společnost provozovala tento infrastrukturní majetek v jednotlivých městech a 

obcích, můžete specifikovat jaký byl stanoven nájem a specifikujte další povinnosti provozovatele? 

Roční pachtovné pro města a obce je stanoveno na 1 000,- bez DPH. Povinnosti provozovatele jsou 

uvedeny ve smlouvách o pachtu a provozování. Vzory jsou zveřejněny na webu společnosti. 

5. Byla provedena ekonomická analýza návratnosti jednotlivé infrastruktury (vkladů), resp. 

vkládané infrastruktury? Specifikujte celkovou velikost odběrů, včetně specifikace počtu 

zásobovaných obyvatel a práv. osob dle jednotlivých měst a obcí. Byla provedena ekonomická 

analýza zda-li je výhodnější pro naši společnost pronájem nebo koupě této infrastruktury, můžete ji 

předložit? 

Ano byla a obsahuje údaje právnických a fyzických osob a spotřebě. 

6. Proč naše společnost nepostupuje stejně jako VAK Břeclav, VAK Hodonín, VAK Vyškov apod., 

kde nejsou omezovány práva akcionářů a všichni se mohou podílet na zvýšení ZK a teprve po jejich 

úpisu jsou upsány akcie za nepeněžité vklady? 

Naše společnost postupuje v souladu s platnými stanovami společnosti a platnými obecně závaznými 

právními předpisy. 



7. Proč naše společnost tuto infrastrukturu od měst a obcí neodkoupila, když je to pro 

společnost ůležité a ekonomické? 

Odkup by představoval vyšší finanční zatížení pro společnost, nepeněžitý vklad do základního kapitálu 

společnosti je dle názoru vedení společnosti efektivnějším řešením. 

Akcionář : Ing. Jaroslav Licehamr 

  

Převzal: Hod: 


